
Игор Мировић: Прво ћу спровести проверу досадашњег рада покрајинске администрација, а онда ћу вратити историјску заставу српске Војводине
недеља, 26 јун 2016 21:30

Нови председник Владе Војводине Игор Мировић каже да ће увести корените промене и
извршити детаљну проверу досадашњег рада покрајинске администрације.

  

Одмах је оповргао сумње да ће скинути заставу Војводине са зграде покрајинске владе
алудирајући на појединце који су почели да праве селфије испред тог здања у жељи да
сачувају успомену на тај симбол Војводине.

  

- Моћи ће да праве селфије, али са новом, правом заставом Војводине, оном из 19. века -
најавио је Мировић у интервјуу за “Блиц”.
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Да ли то значи да мењате заставу Војводине?

  

- Традиционална застава и грб Војводине који имају симболе српског слободарског духа
из 19. и с почетка 20. века уграђени су у Статут покрајине, али бахатошћу ових који су
били пре нас та одлука никада није примењена. Ми ћемо поштовати Статут и већ у
наредних десетак дана ћемо формирати одбор покрајинске владе за израду одлуке о
коришћењу покрајинских симбола. Када та одлука буде усвојена, већ од јесени ће људи
моћи да се фотографишу са традиционалном заставом Војводине и традиционалним
грбом. Е то ће бити прави селфи.

  

Шта сте прво урадили када сте ступили на дужност?

  

- Одмах сам од својих сарадника тражио да направе пресек стања, поготово када је реч
о анализи финансија у секретаријатима, како бисмо у најкраћем могућем року почели са
применом нашег програма. Тако ћемо одмах видети да ли је било неких малверзација.
Уколико јесте, испитаћемо ко је за њих одговоран и тај неко ће бити приведен пред лице
правде.

  

Хоће ли ти подаци бити доступни јавности?

  

- Наравно. Дао сам прилично велики рок од 15 дана због детаља, због прикупљања
потпуних информација и због утврђивања чињеница. Чекамо извештај из свих
покрајинских секретаријата и најкасније до 10. јула очекујем да их усвојимо и да у складу
с њима анализирамо пропусте, али и потенцијале, како бисмо већ од јесени могли да
кренемо са одлукама које треба да мењају постојеће стање у Војводини.

  

Када можемо очекивати прве резултате?

  

- За нас не важи оних чувених 100 дана када обично праве пресек урађеног они који
ступе на власт. Ја ћу на томе инсистирати и зато смо одмах почели да радимо.
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Шта су вам приоритети?

  

- Главни приоритет је економски развој, а самим тим и комуникација са инвеститорима,
доградња пословног амбијента и помоћ неразвијеним општинама, којих у Војводини
нажалост има пуно. Други део чине заједнички пројекти са општинама и градовима, а
трећи приоритет је решавање инвестиција које су у току, а које се морају завршити
убрзаним ритмом и немилосрдним кидањем свих стега којима су биле оковане. То су
Жежељев мост, Народно позориште у Суботици, наставак радова на изградњи
Клиничког центра Војводине, Каменица 2, која је пуштена у рад у предизборне сврхе а
не ради, и многи други.

  

Постоје ли већ неки планови у области пољопривреде?

  

- Пољопривреда нам је такође један од приоритета којој ћемо посветити посебну пажњу.
И ту ћемо сагледати стање на терену, као и потенцијале које пружају постојећи ресурси,
па ћемо на основу стручних анализа и у сарадњи са пољопривредницима деловати у
најкраћем могућем року.

  

Образовање...?

  

- Почећемо обнову основних и средњих школа и ученичких и студентских домова.
Истовремено, трудићемо се да у делу високог образовања покажемо једну врсту
активнијег односа када је реч о комуникацији са универзитетом. Ми имамо јако развијен
наставни и научни потенцијал, мрежу универзитета и виших школа и очекујем од новог
ресорног секретара да цео тај сегмент среди.

  

Да ли то значи да ће Влада утицати на рад образовних институција?

  

- Не. Поштоваћемо потпуну слободу и аутономију свих образовних институција, али ћемо
се борити против непотизма, недостатка критеријума и учаурености појединих
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факултета. Борићемо се за квалитет, али борићемо се и против производње лажних
дипломаца. Једноставно, нема економског развоја ако нема знања и ако нема његове
примене.

  

Шта ће бити са војвођанском канцеларијом у Бриселу?

  

- Затражио сам извештај од шефа те канцеларије о томе шта су домети канцеларије,
колико пројеката је припремљено и колико пројеката је реализовано. У принципу, ако је
нешто у систему покрајинске власти и ако је доносило неки резултат, то има смисла да
опстане.

  

Да ли ћете оснивати нове институције?

  

- Планирамо да направимо развојну агенцију Војводине која би у себи обухватала
неколико досадашњих агенција и фондова са циљем да на једном месту имамо све
потенцијале, финансијске елементе за подстицаје и за контакт са потенцијалним
инвеститорима. Свих 45 војвођанских општина биће умрежено и наслоњено на развојну
агенцију Србије која такође може да у комплементарном систему помогне у реализацији
наших пројеката.

  

Можемо ли ускоро очекивати неког инвеститора?

  

- Мера успеха покрајинске владе биће у броју нових фабрика и у броју запослених у
наредне четири године. Постоје многи инвеститори који желе да улажу у Војводину и ја
сад очекујем да им се кроз концепт тешње сарадње са Владом Србије што пре обезбеде
сви потребни услови за инвестирање.

  

Какав ће то концепт бити?

  

- Биће то концепт окупљања око пројеката а не концепт свађа, беспотребних расправа и
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политичких надгорњавања. Желимо да користимо бројне потенцијале Војводине и све
расположиве информације које влада Србије има. Сваки инвеститор дође у Владу и
пита где би и у шта могао да уложи.

  

Шта вам је Вучић рекао када сте ступили на дужност?

  

- Рекао је: “Само храбро и у свом стилу. Одговорно. Професионално и не бој се ничега”.
Рекао је да ћемо имати сву помоћ коју је он и раније покушавао где год је могао да пружи
у Војводини, али тешко је било. Поделе то нису дозвољавале. Мислим да смо сада јачи,
али истовремено одговорнији.

  

Да ли је могао да се постигне договор са ЛСВ?

  

- Био сам спреман на компромис, али мислим да они нису могли да објасне својим
бирачима какав тим желим да створим. Ми за разлику од њих желимо нову политику. Не
желимо партијашење.

  

(Блиц)
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